

## د. المعتوق مستشاراً خاصاً للأمين العام للأمم المتحدة لولاية ثانية

جدد الأمين العام للأمم المتحدة أنطونيو غوتيريس ثقته في رئيس الهيئة الخيرية الإسلامية العالمية والمستشار بالديوان الأميري الدكتور عبد الله المعتوق مستشاراً خاصاً له برتبة وكيل الأمين العام لفترة جديدة للعام الثاني على التوالي.

جاء ذلك القرار في كتاب تكليف تلقاه د. المعتوق من الأمين العام للأمم المتحدة، وتبدأ فترة العمل الجديدة من منتصف مارس الجاري وحتى منتصف شهر مارس 2019.

وكان د. المعتوق قد شغل منصب المبعوث الخاص للأمين العام للأمم المتحدة للشؤون الإنسانية في عهد الأمين العام السابق بان كي مون خلال الفترة من عام 2012 م وحتى 2016 م وعلى مدى أربع سنوات متتالية.



### **Dr. Al-Ma'touq, Special Envoy for the UN Secretary General for a second term**

Secretary General of the United Nations Antonio Guterres renewed his confidence in the Chairman of the International Islamic Charity Organization and the Advisor at the Amiri Diwan, Dr. Abdullah Al-Ma'touq, as his Special Envoy at Secretary-General Deputy rank for the second consecutive year.

This decision came in a commissioning letter received by Dr. Abdullah Al-Ma'touq from the Secretary General of the United Nations. The new engagement period will commence from the current mid-March to mid-March 2019.

Notably, Dr. Abdullah Al-Ma'touq served as UN Secretary-General's Special Envoy for Humanitarian Affairs under former Secretary-General Ban Ki-moon during the period from 2012 to 2016 for four consecutive years.